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PODNETY OBČANOV - ZÁPIS 
Rokovanie miestneho zastupiteľstva Bratislava – Ružinov 

15. decembra 2020 
 

 

dátum 

 

 

navrhovateľ 

 

podnet 

 

riešenie 

 

15.12.2020 

 

Patrik Guldan 

 

téma: záchrana obecnej 

Radnice v Prievoze 

pán Guldan na úvod 

oboznámil poslancov o stave 

budovy bývalej pradiarne, 

ZWIRN. Poďakoval tiež, že 

budova radnice sa stala 

majetkom Ružinova. Ďalším 

krokom by malo byť 

vyhlásenie budovy za kultúrnu 

pamiatku. Poprosil poslancov, 

aby pri schvaľovaní tohto 

návrhu prihliadali na budovu 

radnice ako na kultúrnu 

pamiatku. 

 

 

 

 

Rozhodnutie Najvyššieho súdu SR – 

radnica - pamiatka: 

https://www.nsud.sk/data/att/1009.pdf 

 

MČ však potvrdila, že rekonštrukcia 

radnice bude uskutočnená citlivo a 

s dôrazom na význam tejto budovy. 

15.12.2020  

Juraj Jánošík 

 

téma: futbalový klub FC 

Ružinov 

pán Jánošík poďakoval 

poslancom za to, že pozemok 

FC Ružinov prejde do správy 

mestskej časti. V mene 

všetkých detí a mládeže 

vyjadril vďaku a radosť za celý 

ružinovský futbalový klub FC 

Ružinov. 

 

 

Poslanci vzali na vedomie. 

 

15.12.2020 

 

Jarmila 

Karasová 

 

téma: seniorský klub 

pani Karasová by veľmi rada 

uvítala nejakú miestnosť pre 

seniorov zo Štrkovca, uviedla 

postrehy k časopisu 

Ružinovskému Echu a 

zaujímalo ju, v akom štádiu sú 

práce na Hirošime. 

 

MČ sa seniorom venuje systematicky 

a ponuku aktivít v rámci možností 

pravidelne rozširuje.  

Investor „Hirošimy“ sa momentálne 

venuje prácam na finálnej podobe 

architektonického projektu a získaniu 

všetkých potrebných povolení.  

https://www.nsud.sk/data/att/1009.pdf


 

15.12.2020 

 

Andrej Pinter 

 

téma: OZ Naša Pošeň 

k námestiu Ivana Horvátha 

pán Pinter informoval 

poslancov o aktivitách OZ 

Pošeň v otázke plánovanej 

investičnej činnosti v oblasti 

námestia Ivana Horvátha. 

Predstavil pôvodný zámer 

projektu a rovnako aj zmeny, 

ktoré by tam mali nastať 

a požiadal poslancov, aby boli 

súčinní vo veci revitalizácie 

námestia podľa návrhu. 

 

 

Poslanci vzali na vedomie. 

 


